
1 

 

OR.0002.3.2024 

 

 

 

 

 

 

Protokół 

z IV sesji Rady Powiatu VII kadencji w Zamościu 

która odbyła się 

w dniu 24 września 2024r. 

od godz. 10.00 do godz. 12.01  

w sali konferencyjnej 

Delegatury 

Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego w Zamościu 

przy ul. Partyzantów 3 
 

 

 

 

 

 

Link do nagrania z sesji  

 

https://powiatzamosc.esesja.pl/transmisja/57473/ivasesjaaradnychapowiatuaviia

kadencjiadn24092024ar.htm 

 

Link do głosowań imiennych 

https://powiatzamosc.esesja.pl/listaglosowan/ff1a899a-d15a-4 
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Posiedzeniu przewodniczył Antoni Skura – Przewodniczący Rady Powiatu 

w Zamościu. 

Protokołowała Monika Podlipska – Inspektor w Wydziale Organizacyjnym 

i Obsługi Rady. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Antoni Skura, Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu otwierając obrady 

IV sesji Rady Powiatu VII kadencji w Zamościu powitał gości przybyłych 

na sesję: Mariana Hawrylaka – Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy 

w Zamościu, Przemysława Ilczuka – Komendanta Miejskiego Państwowej Straży 

Pożarnej w Zamościu, Andrzeja Miodunę – Komendanta Miejskiego Policji 

w Zamościu, Justynę Matraj, reprezentującą Powiatowego Lekarza Weterynarii 

w Zamościu. Ponadto przewodniczący przywitał Starostę Zamojskiego 

Stanisława Grześko, Wicestarostę Krzysztofa Rusztyna, Skarbnika Powiatu 

Marka Serokę, Sekretarza Powiatu Piotra Orzechowskiego, dyrektorów 

wydziałów, dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych powiatu (listy 

obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu), radnych i wszystkie osoby 

obserwujące obrady.  

 

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Powiatu w Zamościu 

są transmitowane, rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających dźwięk 

i obraz. Uczestnicząc w sesji Rady Powiatu w Zamościu wyraża się zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych z dnia 27 kwietnia 2016r. – tzw. RODO).  

 

Przewodniczący po sprawdzeniu w systemie elektronicznym listy obecności 

stwierdził, że w posiedzeniu bierze udział 20 radnych, co stanowi niezbędne 

quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. Lista obecności stanowi zał. nr 2 

do protokołu. Raport obecności z systemu eSesja zał. nr 3. 

 

Radni obecni na sesji: 

 

1. Adamczuk Agnieszka 

2. Dziuba Konrad   

3. Grześko Stanisław   

4. Kołodziejczyk Ala    

5. Kondrat Andrzej 

6. Kugiel Sławomir   

7. Loc-Oczkoś Maria   

8. Marucha Jerzy   

9. Masłowski Jacek 

10. Mazurkiewicz Andrzej   
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11. Michel Hanna 

12. Palikot Piotr 

13. Rusztyn Krzysztof   

14. Skura Antoni 

15. Sobczuk Jerzy   

16. Sobczyński Jacek 

17. Soboń Małgorzata   

18. Śliwiński Dariusz 

19. Śliwiński Jarosław   

20. Zawiślak Piotr 

 

Radni nieobecni na sesji: Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Lucjan 

Słomiany. 

 

Komunikat o zwołaniu sesji, który został zamieszczony na stronie BIP 

Powiatu Zamojskiego oraz wywieszony na tablicy ogłoszeń w Starostwie 

Powiatowym w Zamościu stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Scenariusz IV 

sesji VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu stanowi załącznik nr 5. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie 

eSesja (zał. nr 6).  

 

Na wniosek zarządu powiatu przewodniczący zaproponował wprowadzenie 

do porządku sesji w punkcie 7. Podjęcie uchwał: podpunktu w) podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu na usuwanie 

szkód na drogach powiatowych powstałych w wyniku powodzi. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania stanowi zał. nr 7 

do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala  Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir  Kugiel, Maria Loc-Oczkoś , Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski , Andrzej  Mazurkiewicz , Hanna Michel , Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni  Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 



4 

 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

Przewodniczący stwierdził, że radni jednomyślnie opowiedzieli się 

za rozszerzenie porządku obrad o punkt 7, podpunkt w). 

 

Przystąpiono do realizacji następującego porządku obrad. 

 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Informacja Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno - weterynaryjnego na obszarze powiatu.   

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Zamojski za rok szkolny 2023/2024.  

7. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu, 

b) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2024 rok, 

c) w sprawie udzielenia Klasztorowi OO. Bernardynów w Radecznicy 

dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, 

d) w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia 

Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków, 

e) w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia badania 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Sanatorium 

Rehabilitacyjnego im. Janusza Korczaka  w Krasnobrodzie za rok 2023 

i za rok 2024, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 

pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających Powiatowi 

Zamojskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym, określenia 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu 

uprawnionego do udzielenia tych ulg, 

g) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych, 

prowadzonych przez Powiat Zamojski, z uwzględnieniem szkół 

ponadpodstawowych, mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Zamojskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, 

obowiązującego od dnia      1 września 2024r., 

h) w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości,  
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i) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie przez operatorów i przewoźników z tych 

przystanków, 

j) w sprawie powierzenia Gminie Szczebrzeszyn zimowego utrzymania 

dróg powiatowych  i chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Szczebrzeszyn w sezonie 2024/2025, 

k) w sprawie powierzenia Gminie Nielisz zimowego utrzymania dróg 

powiatowych i chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Nielisz w sezonie 2024/2025, 

l) w sprawie powierzenia Gminie Sułów zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sułów 

w sezonie 2024/2025, 

ł)   w sprawie powierzenia Gminie Radecznica zimowego utrzymania  

      chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Radecznica  

      w sezonie 2024/2025, 

m) w sprawie powierzenia Gminie Sitno zimowego utrzymania chodników 

w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sitno w sezonie 

2024/2025, 

n) w sprawie powierzenia Gminie Grabowiec zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Grabowiec 

w sezonie 2024/2025, 

o) w sprawie powierzenia Gminie Miączyn zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Miączyn 

w sezonie 2024/2025, 

p) w sprawie powierzenia Gminie Skierbieszów zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Skierbieszów 

w sezonie 2024/2025, 

q) w sprawie powierzenia Gminie Krasnobród zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Krasnobród 

w sezonie 2024/2025, 

r) w sprawie powierzenia Gminie Zwierzyniec zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Miasta Zwierzyniec 

w sezonie 2024/2025, 

s) w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony bezpieczeństwa Obywateli i Porządku 

Publicznego na lata 2024-2028” 

t) w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady Powiatu 

w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2024 r.   
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u) w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika 

dla pieszych przy drodze powiatowej nr 3226L relacji: Sitaniec – dr. 

woj. 843 w miejscowości Łapiguz, 

v) w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego Ośrodka 

Wsparcia w Krasnobrodzie 

w) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Prudnickiemu na usuwanie szkód na drogach powiatowych powstałych 

w wyniku powodzi.   

8. Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami. 

9. Interpelacje, zapytania, wnioski i oświadczenia radnych. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby wzorem poprzednich sesji, komisja 

pracowała w składzie 4-osobowym. Innych propozycji nie było. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że Rada Powiatu w Zamościu 

jednomyślnie ustaliła, że Komisja Uchwał i Wniosków będzie pracowała 

w składzie 4-osobowym.  

 

Przewodniczący przedstawił radnym procedurę głosowania nad składem 

osobowym Komisji Uchwał i Wniosków. Poinformował, że jeżeli liczba zgłoszeń 

nie przekroczy czterech osób, to przegłosowywana będzie cała lista. Jeżeli liczba 

zgłoszonych osób przekroczy 4, w takim przypadku odbędzie się głosowanie 
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indywidualnie na każdego kandydata. Po przeprowadzeniu głosowania 

nad wszystkimi zgłoszonymi kandydatami, do komisji wejdzie 4 kandydatów 

z największą liczbą głosów.  

 

Uwag do procedury nie było. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej  Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni  Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, 

że procedura głosowania została przyjęta jednomyślnie. 

 

Do składu Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni:  

 

Radna Agnieszka Adamczuk 

Radny Andrzej Mazukiewicz  

Radny Jerzy Sobczuk  

Radna Ala Kołodziejczyk 

 

Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili zgodę na kandydowanie do składu Komisji 

Uchwał i Wniosków. 

 

Więcej zgłoszeń nie było. 

Przewodniczący wniósł o przegłosowanie zamknięcia listy zgłoszeń.  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 
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Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady stwierdził, że Rada Powiatu w Zamościu jednomyślnie, 

20 głosami, opowiedziała się za zamknięciem listy zgłoszeń kandydatów 

do pracy w Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący wniósł o przegłosowanie całego składu komisji.  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że Rada 

Powiatu w Zamościu jednomyślnie, 20 głosami, powołała Komisję Uchwał 

i Wniosków w zaproponowanym składzie. 

 

Ad 4. 

 

Protokół z III sesji VII kadencji Rady Powiatu w Zamościu udostępniony 

był na stronie eSesja oraz w Wydziale Organizacyjnym i Obsługi Rady pok. nr 

18, jak również przed rozpoczęciem sesji. Ponieważ radni do rozpoczęcia sesji 

nie wnieśli żadnych poprawek ani uzupełnień do protokołu, przewodniczący 

poddał protokół pod głosowanie. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że protokół został przyjęty 

jednomyślnie, 20 głosami. 

 

Ad 5. 

 

Informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie bezpieczeństwa 

sanitarno - weterynaryjnego na obszarze powiatu (zał. nr 13) wszyscy radni 

otrzymali w wersji elektronicznej, na stronie eSesja. Informacja rozpatrywana 

była przez Komisję Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała informację. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o przyjęcie informacji. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 
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Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, przyjęła informację Powiatowego Lekarza Weterynarii o stanie 

bezpieczeństwa sanitarno- weterynaryjnego na obszarze powiatu. 

 

Ad 6. 

 

Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach 

prowadzonych przez Powiat Zamojski za rok szkolny 2023/2024 (zał. nr 15) 

wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja, a rozpatrywała 

ją Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała informację. 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Nie tak 

dawno podejmowaliśmy decyzję, jeżeli chodzi o organizację systemu oświaty, 

organizację klasy mechaników lotnictwa, o ile pamiętam w szkole, więc jeżeli 

dobrze czytam informację, którą dzisiaj dostaliśmy, to mamy tutaj takich 

mechaników czterech chyba w klasie i klasa zafunkcjonowała. No dla mnie to jest 

dziwna sytuacja, chyba że ja się mylę i coś źle odczytuję. Bo jeżeli chodzi 

o sposób wydatkowania pieniędzy publicznych i kształcenie w ten sposób, 

no bardzo małej ilości osób, kiedy mamy do czynienia i tak z niewielką ilością 

tych uczniów w oddziałach, no powoduje określone skutki finansowe dla budżetu 

powiatu, ponieważ no wydajemy środki, które prawdopodobnie mogłyby być 

wykorzystane gdzie indziej na uczenie czterech uczniów. Ponieważ jest to temat 

na dyskusję, po to jest to sprawozdanie z tej realizacji zadań oświatowych, żeby 

szerzej o tym porozmawiać ja zachęcam do dyskusji, czy faktycznie … ja szanuję 

osiągnięcia szkół, żeby była jasność i wysokie wyniki, natomiast mam 

wątpliwości, co do sposobu organizacji tych szkół. W sensie w klasy tak mało 

liczne i tak szeroko profilowe, bo intencja była taka, żeby z powodu stworzenia 

szerokiej oferty było jak najwięcej uczniów. No to się nie potwierdza, więc 

należałoby jakoś chyba podjąć inne decyzje w kwestii wrześniowej, czy taka klasa 

czteroosobowa powinna powstać. Moim zdaniem nie. I uważam, że gdybym 

opiniował takie rozstrzygnięcie dla rady, to pierwsza rzecz. Druga rzecz, no skoro 

już tak dobrze idzie nam ten przemysł lotniczy, no to ja proponuję jeszcze, proszę 

Państwa, stworzyć klasę pilotów i może jeszcze w przyszłości stewardess, 

bo naprawdę to jest dla mnie sytuacja niepojęta, że mamy w tej chwili za 

publiczne pieniądze czterech uczniów uczyć. Dziękuję.” 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo. Faktycznie mechanik samolotowy, klasa otwierana, profil kształcenia 
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mechaników samolotowych. Na stewardessy na razie, Panie Radny 

nie wchodzimy. Pilotów też nie szkolimy, bo pilotów szkoli Chełm Natomiast 

mamy nadzieję, że ten profil będzie utrzymany i będzie się rozwijał z uwagi na to, 

że jest nisza w całym kraju. Potrzeby mechaników samolotowych są ogromne 

w Polsce, w Europie i na świecie. Mamy nadzieję, że poprzez te działania i szkoły 

Pana Dyrektora i nasze również, ten profil się rozwinie. Nie ma szans przetrwania 

w dobrej kondycji edukacyjnej szkoły w Szczebrzeszynie, jak tylko szkoły 

o profilu mechanicznym i technicznym. Nie kształcimy w jednej klasie, żebyście 

Państwo mieli jasność, że jest klasa tylko czterech uczniów. W tym profilu 

mechanicznym do trzeciej klasy … Pan Dyrektor, jeżeli ten to proszę mnie 

poprawić …  są uczniowie razem kształcą się na temat mechaniki, natomiast 

w trzeciej, czwartej klasie technikum już jest ten konkretny profil. Byliśmy 

z Panem Dyrektorem  szukamy różnych dojść i promocji szkoły, ale my 

w największej firmie, w tej chwili w Polsce, myślę że i w Europie, w LOT-cie … 

w tej chwili jest podpisany list intencyjny …. w miesiącu październiku 

podpiszemy umowę z LOT-em. I tutaj już jest sprawa taka bardziej pozytywna 

dla nas, bo są trzy szkoły, które kształcą, Rzeszów, Krosno i w tej chwili z tego  

terenu, tam duża grupa uczniów nie została przyjęta, po prostu z braku wolnych 

miejsc. Myślę, że nie wiedzieli jeszcze dokładnie o naszym kształceniu tutaj 

w Szczebrzeszynie. Mamy zapewniony internat. LOT obejmuje patronatem 

szkołę w Szczebrzeszynie i będzie również starał się, żeby ta szkoła kształciła jak 

największą liczbę uczniów. Jest to w interesie naszym, uczniów i regionu, 

ale również i w interesie LOT-u, bo potrzebują mechaników. Mamy gwarancję 

i o tym mówimy stuprocentowego zabezpieczenia, jeżeli ktoś zechce pracować. 

Natomiast jeżeli zechce dalej się kształcić, była rozmowa z Akademią Zamojską 

i Akademia Zamojska też otwierałaby ten nowy kierunek na uczelni. Głównie 

chodzi tutaj o kształcenie mechaników, ale również obsługi statków 

bezzałogowych. Jak Państwo wiecie, w dzisiejszej dobie rozwój no można 

powiedzieć lotnictwa, mechaniki, statków bezzałogowych idzie bardzo szybko. 

Jest to bardzo potrzebne, a więc mam nadzieję, że ta klasa, ta szkoła będzie się 

bardzo dobrze rozwijać z uwagi na to, że posiadamy ten internat, jak Państwo 

Radni wiecie. Mamy zabezpieczone miejsca noclegowe dla uczniów 

i wyżywienie dla uczniów spoza naszego terenu. I jeżeli będzie, no ta współpraca 

z LOT-em, a LOT powiedział, że zrobi wszystko na terenie całego kraju, żeby 

promować ten kierunek kształcenia właśnie w Szczebrzeszynie, to jest szansa, 

że ta szkoła będzie się naprawdę w dobrym kierunku rozwijała. Jeżeli są pytania, 

to bardzo proszę.”  

 

Radny Konrad Dziuba „Szanowni Państwo, Panie Przewodniczący. Jak zwykle 

bardzo dużo słów o tym, że będzie współpraca z LOT-em. Być może kiedyś tam 

będzie. Mi chodzi o to i skupiłbym się na decyzjach, które zapadają dzisiaj, bo te 

decyzje dzisiaj mówią o wydatkowaniu publicznych pieniążków. I pewnie, gdyby 

ich nie wydać, to w przyszłości też byłoby trudno nawiązywać taką współpracę, 
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o której Pan Starosta tak szeroko mówi. Niemniej, co do zasady, trzeba przyjąć, 

że w systemie oświaty, którą realizuje powiat, liczebność oddziału wszystkich, 

to jest około 10 osób w oddziale do 12, jeżeli przyjąć średnią. Oczywiście 

uśredniam w tej chwili. Według informacji, którą przekazaliście Państwo, 

największym zainteresowaniem cieszą się chyba dalej kierunki informatyczne, 

czyli tam programista i informatyk. Już geodeta trochę mniej, bo chyba 15 osób 

w oddziale, o ile się nie mylę, więc to wszystko powoduje, że trzeba jakieś decyzje 

podejmować dzisiaj. I mówienie dużo o tym, co to w przyszłości się może 

zdarzyć, jeżeli się zdarzy, jeżeli będzie koniunktura odpowiednia, no jest fajne 

i może i wizję przedstawia, natomiast mówimy o dzisiejszym podziale środków, 

które przypadają na cały powiat. Chcę też zwrócić uwagę, że z tych danych, 

których Państwo przekazali, około 25% na pewno uczniów, to są uczniowie nie 

z Polski, czyli z krajów wschodu. Ja nie mówię, że to źle, tylko chodzi o to, 

że chyba na nich cały czas też nie można liczyć, więc w ogóle system …Za chwilę 

będziemy też mówić o określeniu obszaru działalności tych szkół. Wydaje się, 

że dwie blisko zlokalizowane placówki oświatowe w Zwierzyńcu 

i w Szczebrzeszynie nie są odpowiedzią dla mieszkańców całego powiatu. 

I większość z tych młodych ludzi szuka jednak oferty w mieście Zamościu. 

Oczywiście ja nie umniejszam roli tych szkół. Ja bardzo szanuję dorobek tych 

szkół, tylko mówię o kwestii organizacyjnej. I warto się dzisiaj nad tym jeszcze 

zastanawiać, czy przy takiej sytuacji należy tworzyć czteroosobowe oddziały, 

nawet jeżeli one na dzisiaj nie są czteroosobowe, ale będą za rok, czy za dwa, 

więc to też ma wpływ na budżet powiatu. Dziękuję.” 

Radna Ala Kołodziejczyk „Ja właściwie chciałam odpowiedzieć koledze 

Radnemu Konradowi, który powiedział, że to co planujemy, porozumienie 

z LOT-em, że to są słowa. To nie są słowa, Panie Radny, ponieważ w liście 

intencyjnym pomiędzy Zespołem Szkół numer 2 w Szczebrzeszynie, a LOT-em, 

spółka i cytuję tu teraz dosłownie. Spółka deklaruje chęć podjęcia wspólnych 

działań z Zespołem Szkół numer 2 w Szczebrzeszynie, umożliwiających 

dostosowanie szkolnictwa branżowego do zmieniających się potrzeb branży 

transportu lotniczego, między innymi przez organizowanie praktycznej nauki 

zawodu dla uczniów. Dwa, wspieranie uczniów w realizacji dodatkowych praktyk 

i staży, a także w uzyskiwaniu umiejętności specjalistycznych. Wspieranie 

merytoryczne kadry pedagogicznej. Ja cytuję tutaj część listu intencyjnego. 

Zdajemy sobie sprawę z tego, że nowy kierunek, który został utworzony 

nie zdobył jeszcze wymagającej liczby chętnych i sympatyków tego kierunku 

kształcenia, natomiast myślę, że wszystko idzie w tym kierunku, robi to i dyrektor 

szkoły i powiat zamojski, żeby ten kierunek promować. Myślę, że zastanawianie 

się, czy to się nam opłaca, czy nie, no nie ma sensu, dlatego że zarówno 

Zwierzyniec, czyli powstające tam Branżowe Centrum Umiejętności o kierunku 

geodeta, jak i w Szczebrzeszynie kierunek mechanik lotnictwa, to jest alternatywa 

dla szkół na przykład zamojskich. Kierunek jeden i drugi bardzo popularny. 
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Naszym zadaniem, powiatu i dyrektorów szkół jest, mamy jeszcze czas 

na promowanie tej formy kształcenia. Natomiast ja przypominam sobie, jakie 

były też  … jestem już czwartą kadencję radną ….jakie były prognozy o odnośnie, 

czy Zwierzyńca i w tej chwili widzimy, jak pięknie rozwinął się Zwierzyniec, 

jakie ma wyniki, jeżeli chodzi o zdawalność. Ja jeszcze na poprzednich sesjach 

wiele lat temu mówiłam, że na edukację zawsze warto postawić. Myślę, 

że wspólnie uda nam się wypromować ten kierunek. Dyrektor też robi dużo w tym 

kierunku. Wiele lat temu dawałam taki przykład, że jeżeli mamy w domu dziecko, 

które się chce wybrać na studia, to chyba nie zastanawiamy się nad tym, 

czy ułożyć chodnik, czy umożliwić dziecku edukację. Dziękuję bardzo.”  

 

Radny Andrzej Mazurkiewicz „Ja jeszcze, tylko tak w uzupełnieniu tutaj 

Państwa wypowiedzi, bo myśmy ten problem rozpatrywali na Komisji Oświaty. 

I my ten kierunek traktujemy jako pewna szansa na przyszłość. No jeżeli 

to w najbliższych latach nie wypali, no to trzeba będzie się pewnie zastanowić 

nad tym, czy to kontynuować, ale to tak jak tutaj było już wspomniane, 

no te kierunki są jednak alternatywą dla kierunków kształcenia, chociażby 

w Zamościu. Też chciałbym tutaj zwrócić uwagę na to, że jak jest cztery osoby 

w oddziale, to nie interpretujmy tego, że to jest klasa dla czterech osób 

stworzonych, bo to jest dzisiaj praktyka normalna w szkołach wszystkich. 

Wszystkiego typu, że część uczniów jakby ma takie zajęcia ogólne wspólnie, 

a tylko te przedmioty takie zawodowe ma oddzielnie. To oczywiście generuje 

koszty, ale myślę, że to jest inwestycja warta jakby rozważenia i ma przyszłość. 

Tak mi się wydaje. Korzystając jeszcze przy okazji, chciałbym podkreślić, 

że naprawdę te wyniki szkół tych zawodowych Zwierzyniec, Szczebrzeszyn, 

a szczególnie Zwierzyniec. Są naprawdę na tle tutaj szkół zawodowych, 

technikum w Zamościu, imponujące co do wyników egzaminów końcowych 

zawodowych i maturalnych. I myślę, że to warto podkreślić. No i tyle. Dziękuję 

bardzo.” 

Radny Konrad Dziuba „Dziękuję, Panu Wiceprzewodniczącemu Komisji 

Oświaty. Tak, znam te wyniki. Ja bardzo szanuję i widzę, jaki jest dorobek tych 

szkół, więc ja tego w żaden sposób nie kwestionowałem ani przez chwilę. 

Natomiast co do tej organizacji,  no to ja, że tak powiem, pozostaję przy swoim. 

I teraz już znając ten list intencyjny i podpisany z LOT-em, no to proszę Państwa, 

przecież ja w tej chwili, dlaczego nie potraktujecie mojego wniosku poważnie? 

Skoro mamy list intencyjny z LOT-em, który obiecuje nam praktyki, obiecuje 

nam wspomaganie, to załóżmy szkołę stewardess, klasę stewardess, będzie 

naprawdę duża frekwencja. Jest dużo osób, które by chciały w tym wziąć udział. 

Przecież możemy organizować praktyki z LOT-em i zrobić bardzo fajną szkołę. 

Być może będziemy mieli dużo chętnych. Ja podtrzymuję swój wniosek 

oczywiście do rozważenia Komisji Oświatowej, do rozważenia dla zarządu 

i do rozważenia innych radnych. Dziękuję.” 
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Wicestarosta Zamojski Krzysztof Rusztyn „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo. Ja myślę, że trzeba tutaj jeszcze poszerzyć naszą wiedzę, jeżeli chodzi 

o tegoroczny nabór, że to był specyficzny rok. Po prostu mamy do czynienia 

z rokiem, w którym część dzieciaków idąc do szkoły podstawowej, została 

wcześniej skierowana do klas pierwszych. I naprawdę ten rok bardzo trudno 

porównywać do wszystkich poprzednich lat. W ślad za tym ten nabór, który 

mamy, myślę że jest zadowalający. Oczywiście przy tak małej szkole, Pan Radny 

Konrad Dziuba ma rację. Jesteśmy skazani na taką liczebność oddziałów. I myślę, 

że to o czym mówiła Pani Radna Kołodziejczyk, przy takim rozmiarze szkoły 

jesteśmy w stanie tego rodzaju po prostu liczebność jakby zapewnić. To, co jest 

istotne i myślę, że też to powinno tutaj wybrzmieć, no faktycznie wspieramy się 

dziećmi z zagranicy i w sumie to jest tak, żeby Państwo sobie to też uświadomili, 

bo troszeczkę to się zmieniło od czasu, kiedy była przygotowywana informacja, 

że w przypadku Zwierzyńca na 29 dzieci, które trafiłyby do pierwszej klasy, 

uczniów 19 to są obcokrajowcy. W przypadku Szczebrzeszyna na 33, bo Pan 

Dyrektor aktualizował liczbę dzieci, która ostatecznie trafiła do pierwszej klasy, 

11 to są obcokrajowcy. To jest istotny element akurat tego, jak nasza oświata 

funkcjonuje, ale takie są realia. I tutaj myślę, że w kontekście, zwłaszcza że tutaj 

sporo osób już sporo lat w radzie powiatu funkcjonuje, takie trudności mamy 

permanentnie. To, o czym tutaj Pan Starosta mówi, to jest kwestia wyrwania się 

z impasu. Gdyby okazało się, że te zapowiedzi i wsparcie LOT-u byłoby 

tak szerokie i na powiedzmy tak poważnym poziomie, no mamy szansę, że 

również ten kierunek, jako trochę bezkonkurencyjny w najbliższym otoczeniu, 

no przyniesie dodatkowe efekty związane ze zwiększeniem liczby 

pierwszoklasistów w kolejnych latach. Dziękuję.”  

   

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący. Pan Starosta Rusztyn, istotnie 

podniósł tu bardzo ważną kwestię dotyczącą liczebności roczników, bo faktycznie 

tego rocznika po ósmej klasie, która była tam przedwcześnie rozpoczęta, ileś tam 

lat temu, jest znacznie mniej, więc to na pewno ma wpływ na to. Nie brałem tego 

pod uwagę, więc tutaj trzeba przyznać, że tu jest jakaś racja w tym. Ja tylko chcę 

podkreślić, że może warto iść po tych śladach, które młodzież wskazuje. Jeżeli 

młodzież chce się uczyć programowania, to może trzeba im tą szansę stwarzać 

i próbować w to iść. Chce się uczyć informatyki. Dla mnie to są technologie 

przyszłości, które no powinny być w miarę dzisiaj, jestem przekonany, 

że informatycy i programiści mają dużo większe możliwości zaistnienia na rynku, 

niż np. lotnicy. Ja mówię o tym tylko, żeby rozwijać ten temat i żeby dalej szło. 

Proszę Państwa, żeby już zakończyć tę dyskusję, ja tylko powiem, o co mi chodzi. 

Proszę Państwa, przecież wszyscy doskonale wiemy, że realizując te zadania 

oświatowe bardzo ważne z dużymi sukcesami, to jednak podnosimy poważne 

wydatki, ponieważ subwencji oświatowej nie wystarczy na realizację tych zadań, 

więc każda decyzja, wynikająca z organizacji nauczania, powoduje że wydajemy 

na to inne środki, niż subwencja oświatowa. I to jest, trzeba sobie powiedzieć 
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jasno. Ja powiem jeszcze jaśniej w tej chwili, że przy okazji tego, no ona głównie 

dotyczy, ona głównie jest dedykowana osobom pracującym w szkołach, ale także 

tym osobom, które, znaczy nie głównie, ale w dużej części już w tej chwili tym 

osobom spoza granicy, które tak na dobrą sprawę, chyba nie ma żadnej gwarancji, 

że one u nas zostaną, bo one mogą się wykształcić i sobie pójść dalej  wrócić na 

przykład do swoich krajów. Trzeba też brać pod uwagę, czy powiat zamojski 

dzisiaj stać na tworzenie takiej szerokiej oferty i czy to jest naprawdę nam 

potrzebne. Dziękuję.” 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, ja tylko powiem 

jedno słowo. Jeżeli mamy jakąś wątpliwość kształcenia osób spoza terenu 

Rzeczypospolitej Polskiej, uważam że to jest bardzo dobry kierunek. Jak Państwo 

wiecie, ja tym się kierunkiem kształcenia zajmowałem bardzo długo w studium 

nauczycielskim, później w kolegium nauczycielskim. I chociażby te osoby 

częściowo wróciły do swoich terytoriów, głównie młodzież z Białorusi i Ukrainy, 

bo ta grupa była bardzo duża, ale oni tam promują naprawdę przyjazne takie 

stosunki między właśnie tamtymi krajami, czy tamtymi środowiskami, a naszymi 

i współpracują chociażby w postaci różnych firm, które się tam tworzą i u nas. 

Bezpośrednio, tak szybko można powiedzieć, że wykształciliśmy kogoś 

i on świadczy te usługi w swoim kraju, ale my jako Polacy też na tym korzystamy. 

Uważam, że jest to też bardzo istotny kierunek w ogóle w całym procesie 

kształcenia. Dotyczy to również naszych szkół średnich, ale i szkół wyższych, 

które są w Lublinie, w Białymstoku, w Warszawie. Tutaj są najbardziej oblegane 

te kierunki przez kształcenie obcokrajowców. Dziękuję bardzo.”  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o przyjęcie informacji. 

 

W głosowaniu udział brało 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 
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Przewodniczący rady Anton Skura stwierdził, że rada jednomyślnie,                

20 głosami, przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych                

w szkołach prowadzonych przez Powiat Zamojski za rok szkolny 2023/2024. 

Ad 7.  

a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej powiatu 

/zał. nr 17/ oraz projekt po autopoprawce /zał. nr 18/ radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja.  

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu i uzyskał pozytywne opinie obu komisji. 

Dyskusji nie było.  

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały.  

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura stwierdził, że rada 

jednomyślnie, 20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu /z autopoprawką/. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 20 do protokołu. 

 

b) 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 

2024 rok /zał. nr 21/ oraz projekt po autopoprawce /zał. nr 22/wszyscy radni 

otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały 



17 

 

był przedmiotem dyskusji na Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu                     

i Rozwoju Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie,                

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 

budżetowej na 2024 rok /z autopoprawką/.  

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 24 do protokołu.  

 

c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Klasztorowi OO. Bernardynów 

w Radecznicy dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie 

przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków /zał. nr 25/ wszyscy radni 

otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały 

był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu, Komisji 

Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Opinia Komisji 

była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 
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Za (19) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, 

Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (1) 

Jerzy Sobczuk 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada 19 głosami za, przy    

1 głosie wstrzymującym się podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Klasztorowi OO. Bernardynów w Radecznicy dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 27 do protokołu.  

 

d) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie Polskim dotacji na prace 

konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków /zał. nr 28/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie 

eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetu i Rozwoju 

Powiatu, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. 

Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Za (19) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, 

Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 
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Przeciw (1) 

Jerzy Sobczuk 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada 19 głosami za, 

przy 1 głosie przeciwnym, podjęła uchwałę w sprawie udzielenia Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Podwyższenia Krzyża Świętego w Horyszowie 

Polskim dotacji na prace konserwatorskie i restauratorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 30  do protokołu.  

 

e)  

Projekt uchwały w sprawie wyboru firmy audytorskiej do przeprowadzenia 

badania sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Sanatorium 

Rehabilitacyjnego im. Janusza Korczaka w Krasnobrodzie za rok 2023 

i za rok 2024 (zał. nr 31) wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na 

stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetu 

i Rozwoju Powiatu oraz Komisji Rewizyjnej. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Andrzej Mazurkiewicz „Panie Przewodniczący, ja chciałem się zapytać, 

czy ta procedura powołania tutaj audytora, to jest taka standardowa procedura, 

która się odbywa, co ileś tam lat? Czy to jest jakaś kwestia, która wynika z jakichś 

takich potrzeb nagłych, że tak powiem? Jeśli można.” 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo. Nie jest to procedura standardowa. Ona wynikła z tego, że zwiększył się 

majątek sanatorium w Krasnobrodzie i ustawa nakazuje, że musi być audytor 

zewnętrzny, żeby przeprowadzić taki audytor. Tylko ze względu na zwiększenie 

dochodu majątku w sanatorium w Krasnobrodzie. Dziękuję.” 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu. 
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Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie wyboru firmy audytorskiej 

do przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Sanatorium Rehabilitacyjnego im. Janusza Korczaka 

w Krasnobrodzie za rok 2023 i za rok 2024.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

 

f) 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających 

Powiatowi Zamojskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym, określenia 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego do 

udzielenia tych ulg /zał. nr 34/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej 

na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetu 

i Rozwoju Powiatu oraz na Komisji Rewizyjnej. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 
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Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty 

należności pieniężnych o charakterze cywilnoprawnym przypadających 

Powiatowi Zamojskiemu lub jego jednostkom organizacyjnym, określenia 

warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organu uprawnionego 

do udzielenia tych ulg.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 36 do protokołu.  

 

g) 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Zamojski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych, mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Zamojskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, 

obowiązującego od dnia 1 września 2024r./zał. nr 37/ wszyscy radni otrzymali 

w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem 

dyskusji na Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki. Opinia Komisji była 

pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 
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Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych, prowadzonych przez Powiat Zamojski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych, mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Zamojskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, 

obowiązującego od dnia 1 września 2024r. 

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

 

h) 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę nieruchomości 

(zał. nr 40) wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu. 

Opinia Komisji była pozytywna. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Radny Jerzy Sobczuk „Panie Przewodniczący. Ja mam pytanie, jaka jest wartość 

tej nieruchomości? Dziękuję.” 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, Szanowny 

Panie Radny. Nie pamiętam w tej chwili wartości tej nieruchomości ocenionej. 

Ta nieruchomość jest tak jak Państwo poprzedniej kadencji rady rozmawialiśmy. 

Miała to być forma zamiany. Gmina Zwierzyniec przekazała nam 1/3 udziału 

w tych gruntach, gdzie powstaje rozbudowa szkoły, gdzie jest Branżowe Centrum 

Umiejętności, natomiast ta działka, którą przekazujemy, to jest przy rzece. Tam 

jest przepompownia, gospodarka wodno-ściekowa i tylko do tego celu ta działka 

będzie służyła gminie. Także prośba jest, żebyście Państwo wyrazili zgodę 

na przekazanie nieodpłatnie tej działki gminie Zwierzyniec. Powiat Zamojski 

w perspektywie nawet kilkunastu, kilkudziesięciu lat na tej działce i tak by nic nie 

zrobił. Jest to działka przyległa przy rzece i są tam tereny lasów, także dla gminy 

jest to niezbędny teren, który prowadzi gospodarkę wodno-ściekową.”  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusje i wniósł o podjęcie uchwały. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 41 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na darowiznę 

nieruchomości.   

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 42  do protokołu.  

 

i) 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek opłat 

za korzystanie przez operatorów i przewoźników z tych przystanków, 

(zał. nr 43) wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. 

Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu. 

Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 44 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 
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Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Zamojski 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz ustalenia stawek 

opłat za korzystanie przez operatorów i przewoźników z tych przystanków.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 45 do protokołu.  

 

j) 

 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Szczebrzeszyn zimowego 

utrzymania dróg powiatowych i chodników w ciągu dróg powiatowych 

na terenie Gminy Szczebrzeszyn w sezonie 2024/2025 (zał. nr 46) wszyscy 

radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały 

był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji 

była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 47 do protokołu. 

  

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 
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Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Szczebrzeszyn 

zimowego utrzymania dróg powiatowych i chodników w ciągu dróg 

powiatowych na terenie Gminy Szczebrzeszyn w sezonie 2024/2025. 

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 48 do protokołu.  

 

k) 

 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Nielisz zimowego utrzymania 

dróg powiatowych i chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Nielisz w sezonie 2024/2025 (zał. nr 49) wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 50 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Nielisz zimowego 

utrzymania dróg powiatowych i chodników w ciągu dróg powiatowych 

na terenie Gminy Nielisz w sezonie 2024/2025.  

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 51 do protokołu.  
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l) 

 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Sułów zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sułów w sezonie 

2024/2025 /zał. nr 52/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie 

eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki 

Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 53 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Sułów zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sułów 

w sezonie 2024/2025.   

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 54 do protokołu.  

 

ł) 

 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Radecznica zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Radecznica w sezonie 2024/2025 /zał. nr 55/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

Dyskusji nie było. 
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Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 56 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Radecznica 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Radecznica w sezonie 2024/2025.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 57 do protokołu.  

m) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Sitno zimowego utrzymania 

chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sitno w sezonie 

2024/2025 /zał. nr 58/ wszyscy radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie 

eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji na Komisji Gospodarki 

Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 59 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 
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Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 60 do protokołu.  

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Sitno zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy Sitno 

w sezonie 2024/2025. 

n) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Grabowiec zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Grabowiec w sezonie 2024/2025 /zał. nr 61/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 62 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 
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Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Grabowiec 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Grabowiec w sezonie 2024/2025.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 63 do protokołu.  

 

o) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Miączyn zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Miączyn w sezonie 2024/2025 /zał. nr 64/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 65 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Miączyn 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Miączyn w sezonie 2024/2025. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 66 do protokołu.  

 

p) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Skierbieszów zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 
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Skierbieszów w sezonie 2024/2025 /zał. nr 67/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 68 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Skierbieszów 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Skierbieszów w sezonie 2024/2025. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 69 do protokołu.  

 

q) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Krasnobród zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Gminy 

Krasnobród w sezonie 2024/2025 /zał. nr 70/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 71 do protokołu. 
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Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Krasnobród 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Gminy Krasnobród w sezonie 2024/2025.  

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 72 do protokołu.  

 

r) 

Projekt uchwały w sprawie powierzenia Gminie Zwierzyniec zimowego 

utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie Miasta 

Zwierzyniec w sezonie 2024/2025 (zał. nr 73) wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Gospodarki Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 74 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 
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Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie powierzenia Gminie Zwierzyniec 

zimowego utrzymania chodników w ciągu dróg powiatowych na terenie 

Miasta Zwierzyniec w sezonie 2024/2025.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 75 do protokołu.  

 

s) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Zapobiegania 

Przestępczości oraz Ochrony bezpieczeństwa Obywateli i Porządku 

Publicznego na lata 2024-2028”/zał. nr 76/ wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 77 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Ochrony bezpieczeństwa Obywateli 

i Porządku Publicznego na lata 2024-2028”. 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 78 do protokołu.  
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t) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 Rady Powiatu 

w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia zadań, na które 

przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2024 r. (zał. nr 79) wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem dyskusji 

na Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji 

Budżetu i Rozwoju Powiatu. Opinia Komisji była pozytywna. 

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 80 do protokołu. 

 

Za (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/467/2024 

Rady Powiatu w Zamościu z dnia 28 lutego 2024 roku w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w 2024 r.   

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 81 do protokołu.  

 

u) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika 

dla pieszych przy drodze powiatowej nr 3226L relacji: Sitaniec – dr. woj. 843 

w miejscowości Łapiguz (zał. nr 82) wszyscy radni otrzymali w wersji 

elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był wypracowany 

na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 5 września 2024 roku. 
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Treść petycji zał. nr 83. Pismo ZDP nr TT.0000.34.2024 z dnia 27.08.2024 roku 

stanowi zał. nr 84. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jerzy Sobczuk 

„Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Z całą pewnością komisja popiera 

petycję mieszkańców wsi Łapiguz, dotyczącą budowy chodnika w ich 

miejscowości. Z uwagi jednak na mniejsze koszty wykonania oraz ograniczone 

możliwości budżetowe Powiatu, komisja popiera rozwiązanie w tym wypadku 

budowy utwardzonego pobocza wzdłuż krawędzi jezdni. Należy stwierdzić, 

że wpłynie to na poprawę bezpieczeństwa pieszych. Szczególnie dzieci, osób 

starszych oraz osób z ograniczoną mobilnością. W obecnych warunkach 

poruszanie się po drodze bez wyznaczonego ruchu pieszego stanowi poważne 

zagrożenie, zwłaszcza przy wzmożonym ruchu pojazdu. Utwardzone pobocze 

umożliwi bezpieczne korzystanie z drogi wszystkim mieszkańcom, niezależnie 

od wieku. W uzasadnieniu do uchwały są zawarte szczegółowe ustalenia 

oraz koszty budowy, z którymi Państwo Radni na pewno się zapoznali. Dziękuję 

wam za uwagę. Proszę o przyjęcie projektu niniejszej uchwały.” 

  

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni. 

Ja już się chyba nigdy nie zmienię i chyba będę, ile tylko mógł wracał do tematu. 

Jestem zaskoczony powiem szczerze, bo dziś jakoś mi umknęło, że Pan Jerzy jest 

Wiceprzewodniczącym Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Jestem zaskoczony, 

że w ten sposób zakończyła się debata nad tą petycją. To znaczy, co do zasady, 

ja rozumiem treść uzasadnienia tego i rozumiem projekt uchwały, natomiast 

głęboko nie zgadzam się z ostatnim akapitem tego uzasadnienia, zwłaszcza 

po przecinku. I dziwię się Panie Radny, jak Pan jako mieszkaniec Gminy Zamość, 

znający specyfikę Samorządu Gminy Zamość, coś takiego, że tak powiem 

przygotował do obrad Rady Powiatu. Dla mnie jest to nie do przyjęcia. Uważam, 

że równie dobrze wójt mógłby odpisywać na wnioski mieszkańców gminy 

Zamość, że będzie realizował budowę drogi pod warunkiem, że Powiat 

da mu dofinansowanie. Proszę Państwa, to jest po prostu nielogiczne. 

Ja nie rozumiem i zawsze o tym mówię, na jakiej podstawie warunkujecie jako 

Powiat wykonanie jakiegokolwiek zadania, które jest zadaniem własnym 

Powiatu, środkami z budżetu Gminy? Proszę Państwa, nie ma do tego żadnego 

prawa, uzasadnienia. Nie ma do tego żadnych reguł. Jeżeli są, to proszę je przyjąć, 

żeby one były. Przecież takich reguł nie ma. To jest tylko takie, przyjęliśmy sobie 

zasadę i tak chcemy robić. No to jeszcze raz mówię, być może Rada Gminy 

przyjmie taką zasadę, że nie będzie realizowała żadnych zadań, ponieważ Powiat 

nie dofinansowuje tych zadań. No naprawdę, no ja nie rozumiem. Nie rozumiem 

intencji tego ostatniego akapitu, zwłaszcza po przecinku, bo to jest wbrew 

wszelkim regułom i zasadom. Ja uważam nawet, że to jest jakieś, nie wiem jak 
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to nazwać. Nie chcę użyć jakichś za mocnych słów, ale takie no niemoralne. 

To jest pokazywanie mieszkańcom, że realizacja naszych zadań jest zależna 

od tego, co zrobi inny podmiot. No naprawdę. Myślę, że to jest dobry moment, 

żeby jednak przypomnieć o tym, czym gmina Zamość jest. Myślę, że może ktoś 

tutaj słucha albo ogląda. No więc, proszę Państwa, gmina Zamość to jest 

pod względem ilości mieszkańców, liczby mieszkańców, największa gmina 

powiatu zamojskiego, stanowiąca mniej więcej 1/4 liczebności powiatu 

zamojskiego, jeżeli chodzi o osoby. Przypominam, że ta sama gmina Zamość, 

dwie kadencje temu na realizację zadań powiatowych wydała ponad 8 mln zł. 

Pan Skarbnik może to poświadczyć. To były zadania realizowane na wielu 

drogach powiatowych z budową chodnika i z różnymi innymi zadaniami. I za te 

8 mln zł wierzcie mi, że udało się załatwić dużo więcej problemów, niż dzisiaj 

powiedzmy za 30 mln zł. No może przesadziłem, ale dużo więcej, niż za 20 mln 

zł. Załatwiono wiele problemów, więc nie jest tak, że gmina Zamość nie chce 

współpracować z Powiatem. Gmina Zamość ceni sobie tą współpracę, natomiast 

jest tak, o czym Państwo doskonale wiecie, bo mówiłem to nieraz, że Gmina 

Zamość nie ma na to w tym czasie środków. Wydatkując kwoty 8 mln zł 

z ułamkiem, tam nie pamiętam dokładnie w poprzedniej kadencji 

zrezygnowaliśmy w gminie Zamość z realizacji … Gmina Zamość, samorząd 

Gminy Zamość zrezygnował z realizacji wielu zadań, które były wtedy 

do zrobienia na drogach gminnych. Nie udało się. Zrobiono powiatowe drogi, 

a nie zrobiono gminnych, więc teraz gmina chce się zająć gminnymi drogami. 

Chce się zająć również wodociągami. Chce się zająć kanalizacją. Już mówiłem 

na komisji budżetu, że prowadzi również gospodarkę odpadami i wiele innych 

rzeczy, o których powiat tego nie ma i nigdy nie będzie miał. Dlatego 

nie rozumiem, dlaczego i jakim prawem pisze się takie uzasadnienia do uchwały, 

w której mieszkańcy zgłaszają petycję. Co do zasady, że zostanie jakieś inne 

rozwiązanie, że zostanie skierowane do prac budżetu powiatu, ja to rozumiem. 

Oczywiście popieram tę petycję, bo chciałbym, żeby mój chodnik był najszybciej, 

ale rozumiem co do zasady, że tak powinno się taką petycję potraktować. 

Natomiast w ostatnim akapicie po przecinku mówi się po tym, że Gmina Zamość 

wesprze te zadania. Jeszcze wracając do tych zasad, Proszę Państwa, zasady. 

Zasady były kiedyś takie, że była tylko kostka brukowa, a gminy budowały resztę. 

Potem były kostka brukowa i krawężniki i gminy budowały resztę. Teraz jest pół 

na pół. To są wszystko zasady, które w ramach upływu czasu można zmieniać. 

Można je jakoś dostosowywać do wariantów, które są. I w tym miejscu, 

chciałbym też podziękować od razu, żeby była jasność, że ja tutaj nie tylko jestem 

jakiś roszczeniowy i nie wiadomo czego chcę. Tylko chcę podziękować, 

że powiat potraktował bardzo serio problemy finansowe Gminy Zamość. 

W sensie niemożności współpracy i realizacji wspólnego zadania i że zakończył, 

technicznie na pewno zakończył zadanie budowy chodnika przy drodze, 

nie pamiętam Kalinowice-Suchowola, chyba tak jest opisana. Na odcinku 

w Pniówku. Bardzo za to dziękuję. No i tutaj nie było pieniędzy gminnych, więc 
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jeszcze raz jest dowód na to, że można coś robić, jeżeli się chce i wyraża się na to 

ochotę, więc ja zachęcam Państwa tylko do takiego spojrzenia na tą sprawę. 

Nie oczekuję, że będzie wszystko budowane w gminie Zamość. Nie oczekuję też, 

że będzie to robione w pierwszej kolejności, natomiast odsuwanie decyzji 

i warunkowanie podejmowania decyzji przez to, że Gmina Zamość będzie 

współfinansowała to zadanie, jest moim zdaniem bezprawne i godzące w dobre 

imię Gminy Zamość, która naprawdę ma wiele zadań do realizacji bez tego, 

co Powiat chce. Tak dla przypomnienia jeszcze powiem, że na przykład dzisiaj 

sobie sprawdziłem … czy Państwo wiecie, że Gmina Zamość do realizacji zadań, 

oczywiście własnych, które polegają na opiece nad osobami strasznymi, 

do DPS ów na terenie powiatu zamojskiego dopłaca 1 mln zł rocznie? 

Czy Państwo wiecie, że te DPS-y nie są zlokalizowane na terenie gminy Zamość 

i dają pracę nie mieszkańcom gminy Zamość, tylko mieszkańcom tych gmin, 

w których te DPS-y się znajdują? Tam jest 1 mln zł z dochodów mieszkańców 

gminy Zamość. I proszę o tym pamiętać. Ja jeszcze raz podkreślam, że jeżeli 

tak sformułowano uzasadnienie, które warunkuje podejmowanie decyzji przez 

zaangażowanie środków Gminy, to przepraszam, ale będę głosował przeciw. 

Jeszcze raz dziękuję za realizację chodnika tego, który został zrealizowany w tym 

roku. Bardzo dziękuję.” 

Radny Jacek Sobczyński „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Wpłynęła 

petycja od mieszkańców miejscowości Łapiguz z gminy Zamość, 

a że reprezentuję mieszkańców jako radny powiatu, jak tutaj nas grupa pięciu 

radnych z gminy Zamość, nie sposób odnieść się do oczekiwań naszych 

wyborców. O tym, że jakie zadania realizuje Gmina, jakie zadania spoczywają 

na organie gminy, jakie zadania spoczywają na barkach Powiatu, to doskonale 

wiemy. Zadanie, jakiego oczekują od nas wyborcy, to jest budowa chodnika 

wzdłuż drogi powiatowej. I słusznie zgadzam się tu z radnym, Panem Konradem 

Dziubą w tym, że to zadanie powinno być zrealizowane przez Powiat Zamojski, 

aczkolwiek przy konstruowaniu budżetu jako radny obecnej kadencji nie 

uczestniczyłem na rok 2024. W przyszłych budżetach będę uczestniczył. Stąd też 

oczekiwania mieszkańców miejscowości Łapiguz są takie, żeby ująć 

to w budżecie. O pewnych zasadach, również dowiedziałem się w trakcie bycia 

już przez tych parę miesięcy radnym, że pewne zasady były określane dużo 

wcześniej odnośnie współfinansowania, partycypacji w kosztach budowy 

chodników, czy też dróg, czy innych zadań. I tylko chciałbym nadmienić jeszcze 

jedną taką rzecz, że samorząd również udziela dotacji na realizację zadań 

rządowych. Też zwracałem ` się jeszcze jako komendant Miejskiej Państwowej 

Straży Pożarnej o dofinansowanie zakupu samochodów. I też można było 

powiedzieć, że nie. Jest to zadanie rządowe, a Powiat pomagał, Szanowni 

Państwo, przy partycypacji w zakupach samochodów pożarniczych, które służyły 

zwiększeniu bezpieczeństwa na terenie danej gminy, na terenie danego powiatu, 

województwa i kraju. Dlatego też tutaj odnosząc się do projektu treści uchwały 
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będę głosował za, bo uważam, że nie zmuszamy tu nikogo, ale jeżeli wychodzimy 

z pewną propozycją o dofinansowaniu danego zadania, które będzie służyć 

mieszkańcom gminy Zamość, powiatu zamojskiego, a że zadanie jest oczywiście 

powiatowe, ale również gmina może partycypować w tych kosztach. Tu prawo 

nie zabrania. Oczywiście jest to pewna propozycja skierowana do organu Rady 

Gminy Zamość, do Pana Wójta. I mamy świadomość, że za całość spraw 

finansowych, za dyscyplinę finansów publicznych, odpowiada wójt gminy jako 

organ wykonawczy i Rada Gminy decyduje o tym. Dlatego Szanowni Państwo, 

myślę, że warto zwrócić się również z taką propozycją. I jako radny gminy, radny 

powiatu uszanuję odpowiedź, jaka padnie ze strony Rady Gminy Zamość i Pana 

Wójta. I tutaj w żadnym wypadku my nie zrzucamy odpowiedzialności, że nie 

zrealizujemy tego zadania jako Powiat, że to jest wina Pana Wójta, bo była taka 

też rozmowa Podczas komisji rozmawialiśmy. Nie, w żadnym wypadku. My 

wychodzimy z pewną propozycją. Wiemy, że finanse zarówno Powiatu, 

jak i Gminy nie są takie, jakie byśmy oczekiwali, ale Szanowni Państwo, musimy 

jakieś rozwiązania pewne podejmować. Od tych naszych zadań, od tych naszych 

odpowiedzialności oczekują od nas wyborcy, mieszkańcy gminy. I tutaj, jeżeli 

chodzi o budowę chodnika, to jest również i przede wszystkim bezpieczeństwo 

poruszających się po drogach ulicznych. Dziękuję bardzo.”  

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, kolego 

Konradzie Dziuba. Jesteśmy, tak jak przed chwilą kolega Jacek powiedział, pięciu 

radnych z gminy Zamość. I ani Jurek Sobczuk nie chce być przeciwny gminie 

Zamość, ani ja, ani Sobczyński. Żaden z nas. Nie jest Pan tylko jeden, który dba 

o interesy gminy Zamość. Jeżeli chodzi o pieniążki, miałem to na końcu 

powiedzieć, ale ta subwencja (...) A i jeszcze właśnie koleżanka, przepraszam. 

Ta subwencja tak zwana rozwojowa, która miała być cofnięta dla samorządów 

10 mld zł na rzecz powodzian, na rzecz tam wykonania tych wszystkich prac, 

co powódź zniszczyła, zostanie dla samorządów i powiatowych i gminnych. 

Jest to wczorajsza odpowiedź z Zarządu Związku Powiatów Polskich, a więc 

te środki finansowe będą. Chciałbym powiedzieć jeszcze jedną rzecz. 

Mieszkańcy gminy, mieszkańcy powiatu, mieszkańcy województwa, to są ci sami 

mieszkańcy. I każdy organ musi dbać o interes tych mieszkańców i im zapewniać 

jak najlepsze warunki do bytowania tutaj. I warunki bezpieczeństwa, czy to na 

drogach, czy na budowaniu chodników. I Szanowny Panie Radny, w poprzedniej 

kadencji był Pan Wójt i tak jak Pan wspomniał. Wcześniej Powiat dokładał 

z  uwagi na brak środków finansowych w powiecie większych na realizację zadań. 

I do budowy dróg, budowy chodników. I to Rada Gminy z Panem Wójtem dała 

propozycję 50% udziału w realizacji zadań chodnikowych. I myśmy na to 

po  prostu przystali, żeby jak najwięcej wykonać tych inwestycji, jak najwięcej 

zabezpieczyć bezpieczeństwa dla mieszkańców. W przypadku wykonania tego 

zadania chodnikowego w miejscowości Łapiguz, opracowaliśmy inne 

rozwiązanie, żeby nie budować chodnika tylko po prostu z powiększeniem 
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pobocza, bo budowa chodnika weszłaby w trudną fazę, bo albo robimy ZRID-em, 

albo po prostu wykupujemy działki, bo nie ma terenu, nie ma pasa drogowego. 

A więc jest szansa zrealizowania tego zadania w innej formie dużo tańszej. I jeżeli 

Pan Wójt i Rada Gminy Zamość, zechciałaby współfinansować w części, 

to bylibyśmy niezmiernie wdzięczni, bo to nie tylko jest ten chodnik właśnie tam, 

ale kolega Sobczuk mówił już na poprzedniej kadencji, pobocza między 

Żdanowem, a Mokrem, bardzo ważna rzecz. I drugie pobocza na gminie Zamość, 

co jest naprawdę bardzo ważne, od miejscowości Pniówek, od drogi naszej 

powiatowej Krasnobród-Kalinowice do Zwódnego. Tam nie ma szansy 

na wybudowanie chłodnika, ale jest szansa, żeby te pobocze utwardzone były, 

co zwiększy bezpieczeństwo poruszającym się tam mieszkańcom, a jest naprawdę 

bardzo duży ruch. Nie jesteśmy przeciwni budowaniu. Jeżeli Powiat będzie miał 

środki, będzie realizował. I bardzo dziękuję, że Pan wspomniał o tym odcinku 

chodnika, żebyśmy mieli wszyscy jasność, w miejscowości Pniówek - Kolonia 

Białowola, Powiat faktycznie wykonał całe zadanie. Jak Państwo wiecie, 

mieliśmy w budżecie 50% udziału środków gminy, bo taka deklaracja była. 

I 50%  środków Powiatu. Na pierwszą deklarację Pan Wójt napisał, że nie ma 

środków gmina, a więc Powiat realizował to zadanie w tej uproszczonej formie, 

jaką miał w budżecie. Na prośbę Pana Wójta, że dołoży środki finansowe, 

unieważniliśmy przetarg, żeby całość zadania zrealizować, żeby nie zostawiać. 

Po unieważnieniu przetargu, później ogłoszeniu nowego, Pan Wójt znowu 

powiedział, że nie ma środków i po prostu nie zrealizujemy tego zadania. Zarząd 

Powiatu postanowił już znaleźć środki powiatowe i zrealizować całość zadania, 

a więc naprawdę oczekujemy współpracy, tak jak z Gminy Zamość i z innych 

samorządów gminnych, którzy naprawdę mają bardzo trudną sytuację finansową 

dzisiaj. I każdy samorząd w ramach tej naprawdę współpracy i chęci pomocy, 

żeby dla mieszkańców zrealizować jak najwięcej zadań drogowo-chodnikowych, 

wspomaga nas samorząd Powiatu w realizacji tych zadań. I oczekiwalibyśmy, 

również naprawdę takiej dobrej współpracy. Dobrej pomocy, ale skoro Gmina 

Zamość, no nie ma tych pieniążków, no to trudno, będziemy realizować w ramach 

naszych możliwości finansowych Zarządu Powiatu. Nikt nie mówi, że gmina 

musi dać. To była, jeszcze raz powtarzam decyzja wójta i radnych gminy Zamość, 

żeby te 50% wspomagać Powiat Zamojski przy realizacji tych zadań. W tym 

miejscu dziękuję wszystkim samorządom, którzy znają sytuację finansową 

Powiatu, wspomagają nas i dzięki tej współpracy, to jak Państwo widzicie na 

drogach powiatowych się jeździ bardzo dobrze. Jest dużo chodników 

zrealizowanych i chcemy to dalej robić, żebyśmy jak najwięcej zrobili tych 

inwestycji drogowych. W tej chwili mamy złożone dwa wnioski do Rządowego 

Funduszu Rozwoju Dróg. Mamy nadzieję, że przynajmniej jeden albo dwa 

uzyskamy i te zadania będą realizowane. Dziękuję bardzo.”  

 

Radny Konrad Dziuba „Może od początku. Panie Przewodniczący, Panie 

Starosto, od początku. Jeżeli chodzi o deklarację 50 na 50, to jest prawda. Tylko 
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jeżeli pamiętają radni poprzedniej kadencji, to była to konkretna oferta dotycząca 

jakiegoś tam zakresu działania, która została odrzucona od Gminy Zamość 

i ta propozycja finansowania została wtedy na tym planie projekcie, gdzie 

chcieliśmy wieloletni program urządzić, gdzie by te deklaracje powstały, została 

odrzucona z myślą taką, że no Gmina Zamość nie będzie tu sobie uzurpowała 

prawa do realizacji zadań budżetowych, więc co do zasady tak właśnie było. 

I wtedy na tej, na której byli obecni sołtysi z tych miejscowości i radni, to zostało, 

że tak powiem odrzucone, więc co do zasady nie jest prawda, że jakieś deklaracje 

wtedy padły, bo Powiat to porozumienie odrzucił. Tak było. Co do kwestii tego, 

co Panu Wójt obiecał i kiedy Panu Wójt obiecał Gminy Zamość, no to Panie 

Starosto, ja powiem tak. Mi mówi coś innego, Panu mówi coś innego, więc ja 

nie wiem. Ktoś z tych trzech osób musi się mylić, mijać z prawdą. No każdy zna 

swoją prawdą. Ja znam taką, Pan zna taką i często Pan jej używa, jeżeli chodzi 

o finansowanie, mówię tego chodnika teraz ostatnio, który został zrobiony. 

To po drugie. Po trzecie, żaden z Panów ani przez chwilę się nie ślizgnął, Panów 

Radnych z terenu gminy Zamość na tym, co powiedziałem, że no były kadencje, 

w których bardzo mocno sponsorowaliśmy Powiat Zamojski z tego względu, 

że była taka potrzeba i trzeba było w pierwszej kolejności urządzać te rzeczy. 

Po trzecie, nikt się nie odniósł też do tego tematu, który ja podnoszę. Proszę 

Państwa, wy mówicie, że to jest wniosek, czy prośba. Ja zacytuję, co tu jest 

napisane w ostatnim akapicie, żebyśmy nie byli gołosłowni, bo dyskutujemy 

o czymś, o czym może nie każdy to czytał. Tu jest napisane tak. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji na posiedzeniu w dniu 5 września 2024 roku, dokonała 

analizy treści złożonej petycji i stwierdziła, że przedmiotowy wniosek zostanie 

przedstawiony Zarządowi Powiatu w Zamościu do rozpatrzeniu przy 

konstruowaniu budżetów w latach następnych. I teraz niech Pan słucha, Panie 

Radny Sobczyński. Po uprzednim pozyskaniu deklaracji dofinansowania budowy 

chodnika przez Gminę Zamość. Czy to jest odpowiedź na deklarację 

mieszkańców na realizację własnego zadania? No moim zdaniem nie. Ja wszystko 

rozumiem i te potrzeby poprawy bezpieczeństwa, o których tak ładnie mówimy 

i współfinansowanie różnych zadań. Tylko jeszcze raz pytam, kiedy Powiat 

będzie gotowy współfinansować zadanie budowy drogi w miejscowości 

Kalinowice? I budowy chodnika, który zaręczam, że też poprawi bezpieczeństwo 

przechodniów i mieszkańców. Jestem uczestnikiem zebrań w tej chwili odbywają 

się zebrania. Budżet Gminy jest skonstruowany w inny sposób. My jeździmy 

i zbieramy wnioski od mieszkańców i te wnioski trafiają później do wójta, do rady 

powiatu (...) przepraszam, do rady gminy i tam wtedy z tych wniosków 

są wybierane te, które są jakby najbardziej potrzebne i możliwe do realizacji. 

Jeszcze raz wspomnę, że oprócz wniosków drogowych, chodnikowych, 

to dotyczy sieci wodociągowych, kanalizacyjnych, gospodarki śmieciowej. Wielu 

innych zadań, których powiat nie realizuje. I na tej podstawie, spotykając się 

z mieszkańcami, w zeszłym tygodniu miałem taki spotkań sześć, w tym tygodniu 

jeszcze będzie kilka. Mam tu też wnioski, które na końcu przeczytam, dotyczące 
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wniosków mieszkańców kierowanych do rady powiatu, ale proszę mi wierzyć, 

że rzadko przychodzi po 137 osób np. w Płoskiem, czy po 100 osób 

w Kalinowicach. I wierzcie mi Państwo, że zadania Powiatu, to jest jedna 

z ostatnich rzeczy, która ich naprawdę interesuje. Ich interesuje to, czy będą mieli 

chodniki na swoich drogach gminnych, czy będą mieli kanalizację rozbudowaną 

i wodociągi. I to Gmina w ten sposób odpowiada na wnioski. Pan wspomniał, 

Panie Radny Jacku, że pan nie był przy konstruowaniu budżetu i Pan nie wie, jak 

się to konstruuje. Prawdę powiedziawszy, to ja też nie byłem, bo ja jestem tutaj 

jako osoba, która przyjmuje to, co przynosi zarząd. I potwierdzam, starałem się 

nigdy nie być przeciwnikiem realizacji zadań inwestycyjnych, ponieważ uważam, 

że one są potrzebne i trzeba je popierać, więc nigdy nie byłem, jakby starałem się, 

no popierać te wszystkie zadania. Jeszcze raz podkreślam, drodzy Państwo 

najważniejsza rzecz w tym wszystkim, to jest to, co jest po tym przecinku. 

Nie można uzależniać realizacji własnego zadania od tego, czy ktoś inny da nam 

dofinansowanie w tym wypadku, bo to jest dobra wola, tak jak wszyscy 

powiedzieliśmy. Jeżeli będzie dobra wola, to dadzą po uprzednim pozyskaniu 

deklaracji dofinansowania. Co to znaczy? No to znaczy, że ktoś musi dać 

te pieniądze. Ktoś musi zadeklarować, że te pieniądze da. Dla mnie to jest 

nie do przyjęcia i naprawdę bardzo się dziwię. Zapraszam radnych z gminy 

Zamość na sesję Rady Gminy. Jutro o 15:30 jest. Niech Państwo przedstawią tą 

sytuację. Niech Państwo powiedzą, że trzeba te pieniądze na chodniki wydawać, 

powiatowe i nie realizować tych innych zadań, które są dla mieszkańców gminy 

bardzo ważne. Zapraszam Państwa. Myślę, że dobrze byłoby, żebyście 

przedstawili tę sytuację. Oczywiście to jest tylko mój punkt widzenia, ponieważ 

tak jak już Pan Starosta powiedział, to jest decyzja Rady Gminy i wójta, jako 

organu wykonawczego. Ja tylko mówię o tym, co ja uważam. Uważam, że jest to 

krzywdzące dla jakiegokolwiek samorządu w tym przypadku dla Gminy Zamość, 

więc nie zmieniam zdania. Dziękuję.” 

 

Radny Jerzy Sobczuk „Dziękuję, Panie Przewodniczący. Ja tak do kolegi 

Radnego Konrada. Tak, wtedy kiedy była taka potrzeba, to troszkę historii. Kiedy 

byłeś w zarządzie, to nie było problemu, żeby gmina dotowała do zadań 

powiatowych. Kiedy ja byłem wicestarostą, też współpraca się układała dobrze. 

Nie było problemu, żeby jakieś zadanie na terenie gminy zrobić. Ja się obawiam 

tylko jednego, kolego radny, że na przykład Gmina Adamów da 25% my nie damy 

nic i na przykład chodnik będzie robiony w gminie Adamów, a nie u nas. O to nam 

tylko chodzi, więc uważam, że jeżeli nas jest pięciu radnych, to jest naprawdę siła 

w powiecie. I uważam, że każde zadanie, które jest robione na terenie powiatu, 

a dotyczy naszych mieszkańców gminy Zamość, powinniśmy popierać. 

I to uważam, że nie jest aż takie złe, że występujemy z pomocą, bo zawsze 

ta pomoc od gmin była u nas w powiecie. Była. Za kadencji kolego radny twojej, 

kiedy byłeś członkiem zarządu, każda inwestycja była dofinansowana z gminy. 

I teraz też jest taka potrzeba, żeby to robić. Dziękuję.” 
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Radny Jacek Sobczyński „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. 

Ja odniosę się tylko do tego ostatniego zdania. Ostatniego tego akapitu, który 

figuruje w tej uchwale. Ja uważam, że to wcale nie dyskwalifikuje, że Powiat 

ucieka od jakby odpowiedzialności realizacji tego zadania. To jest też moja opinia 

w tym temacie, a tylko tak jak wspominałem, pozytywna decyzja Rady Gminy 

Zamość na pewno przyspieszy realizację tego zadania. I tak jak wspominałem 

wcześniej, nie dyskwalifikuje tego zadania, że w przyszłych latach 

nie podejmiemy się realizacji tego zadania. Oczywiście w miarę możliwości 

i w miarę posiadanych środków finansowych, o które będziemy zabiegać. Myślę, 

że zarząd będzie zabiegał i rada. Odnośnie jeszcze tutaj pięciu radnych 

powiatowych z gminy Zamość, to jeszcze dodam, że akurat gros tych radnych jest 

w dwóch najważniejszych komisjach, a więc Rewizyjnej i Budżetowej. 

Dziękuję.” 

Radny Konrad Dziuba „Ja już mówiłem to na początku i wspomnę jeszcze raz. 

Panie Radny Sobczuk, ja bym nie wiązał finansowania gminy z moją obecnością 

w zarządzie, bo to miało tyle wspólnego, co dzisiaj obecność innych członków 

zarządu z finansowaniem ich zadań przez samorządy. Proszę Państwa, mówiłem 

o tym wiele razy i powtórzę jeszcze raz. Wtedy był okres, kiedy gminy miały inne 

dochody i powiaty miały inne dochody. Wtedy sam nawoływałem do tego, 

żebyśmy się na to zgodzili. Wtedy Gmina Zamość była liderem wśród tych osób, 

wśród tych, którzy dopłacali, ale przypomnę Państwu tym, którzy byli, a tych 

którzy nie byli, to zawiadomię, że w czasie, kiedy realizowaliśmy zadania były 

takie projekty, w których na przykład Powiat Zamojski, dofinansował budowę 

drogi gminnej na terenie Kalinowic. Uczepiłem się tych Kalinowic, ale tak 

przypadkowo. My, czyli Gmina Zamość, finansowała realizację drogi powiatowej 

gdzieś tam, gdzieś w jakimś innym miejscu, bo za to były dodatkowe punkty. 

Potrafiliśmy takie porozumienia tworzyć i uważam, że to byłoby dobrze. I dzisiaj, 

proszę Państwa, nie widzę przeszkód, gdybyśmy się tak nawzajem finansowali, 

a my ciągle mówimy  i Pan Radny Sobczuk nie zdaje sobie sprawy z sytuacji 

budżetu Gminy Zamość, bardzo się dziwię. Pan pełni dyrektorskie tutaj rolę, jest 

Pan dyrektorem jednej z jednostek, więc no strasznie się dziwię, że Pan uważa, 

że Gmina Zamość może dzisiaj realizować i to jest tylko kwestia chęci mojej. 

Ja nie decyduję o tym. Ja mam swoje zdanie na ten temat. Uważam, że Powiat 

Zamojski i pod względem dochodów i obciążenia finansowego jest w dużo lepszej 

sytuacji od gminy Zamość. I uważam, że Gminy Zamość nie stać w tej chwili 

na realizowanie zadań Powiatu i takie jest moje zdanie, a co najważniejsze 

uważam, że w ten sposób odsyłanie wnioskodawców do Wójta Gminy Zamość 

jest dla Wójta Gminy Zamość i dla Rady Gminy Zamość krzywdzące, ponieważ 

mówimy o tym, że mają wykonywać nasze zadanie pod warunkiem deklaracji 

tego, że ktoś nam coś zapłaci. I jeszcze raz to powtórzę. Jestem przeciwnikiem 

tego rodzaju scedowania odpowiedzialności za nasze decyzje. Powiedzmy, 

że nie będziemy tego realizować, ponieważ nie mamy na to środków w budżecie. 
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Oczywiście ja tego nie kupuję, bo wiem, że Powiat Zamojski realizuje wiele 

zadań, w których nie ma tego dofinansowania, nie ma 50% i mnożyć można 

przykłady, w których realizował to co chciał, więc to nie jest kwestia możliwości 

finansowych, tylko woli politycznej i zmuszania … nie wiem skąd to się bierze, 

skąd się bierze w Powiecie i w Radzie Powiatu i w organach jakaś taka 

świadomość bycia ponad gminami, że zmuszania do finansowania tego, czego 

one w danej chwili finansować nie mogą. Dlatego z całym szacunkiem 

dla wszystkich moich przedmówców, dalej jestem na stanowisku, że z takim 

akapitem na końcu po przecinku ja takiej uchwały nie popieram, ale z całego serca 

popieram budowę chodnika przy drodze w Łapiguzie. I uważam, że Powiat 

Zamojski na to stać. Dziękuję.”  

 

Radny Andrzej  Mazurkiewicz „Dziękuję bardzo, Panie Przewodniczący. 

Ja tylko mam nadzieję, że na koniec, bo faktycznie jeżeli czytamy bezpośrednio 

tę uchwałę, to przedstawienie Zarządowi Powiatu do rozpatrzenia tej petycji jest 

warunkowane uprzednim pozyskaniem deklaracji finansowania. Myślę, że 

faktycznie do tego nie mamy prawa. W związku z tym moja taka propozycja, żeby 

na przyszłość zastąpić takie sformułowanie, że jednocześnie zwracamy się 

z prośbą o ewentualne współfinansowanie do tego podmiotu, na terenie którego 

ta inwestycja będzie dokonywana. Faktycznie, jak czytamy to bezpośrednio 

i wprost, to to jest warunkowane tym, o czym mówił tutaj kolega Dziuba. 

Dziękuję bardzo.” 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, w dwóch 

zdaniach, żeby nie przedłużać, bo jeżeli chcemy dyskutować o gminie Zamość, 

to jest nas pięciu. Możemy usiąść i podyskutować. Natomiast wnioski i te pisma, 

które ja przygotowałem do samorządów gminnych, mówię w tej chwili 

do wszystkich wójtów, to były prośby i do Pana Wójta Gliwińskiego również, 

żeby rozważył możliwość współpracy w tej dziedzinie, żeby współfinansować. 

Nie ma takiej sytuacji, mówimy o współfinansowaniu. Faktycznie, bo jeżeli 

gmina „X” daje i to ogromne pieniądze, zabezpiecza w budżecie, chce realizować 

inwestycje, no to też nie odrzucimy jej wniosku, tylko będziemy chcieli, żeby 

w jakiejś możliwości finansowej wspomóc tą gminę i realizować te inwestycje 

na terenie dróg powiatowych, czy chodników powiatowych. Ale mam jeszcze 

jedną prośbę i uwagę. Panie Konradzie, kolego radny. Tutaj nie ma polityki. 

I to co Pan powiedział, że polityczne podejmowane są decyzje, sorry, tu jesteśmy 

za rządem, pracujemy na rzecz mieszkańców i nie uprawiamy tutaj polityki. Jeżeli 

Pan chce uprawiać, to nie tu. Dziękuję bardzo.”  

 

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący, przerwa w obradach Rady 

Powiatu trwała dwa miesiące, więc pozwoli się wygadać trochę, prawda? Więc 

co do zasady. Drodzy Państwo, no ja powiem tak dla Pana Starosty. Ja nie jestem 

członkiem żadnej partii politycznej. Od dłuższego czasu już nie jestem żadnym 
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członkiem partii politycznej, więc mowa polityczna, chodziło mi raczej, wie Pan, 

używać takich sformułowań, kiedy dotyczy to większościowych … nie chodziło 

mi o stygmatyzowanie żadnej partii, więc jak ktoś tak się poczuł, to bardzo 

przepraszam. Nie o to mi chodziło. Chodziło o to, że politykę uprawia zawsze 

większość i większość, która decyduje, podejmuje decyzje, więc to w tym 

rozmiarze ta polityka. I jeżeli ktoś się poczuł urażony, to przepraszam. Nikogo 

nie chciałem obrazić tą polityczną. …to w ferworze dyskusji mi się tak wyrwało, 

natomiast decyzje zapadają większością. Czy ona jest polityczna, czy jest 

po prostu większościowa, no tak to jest, że tak jest, tak? Dziękuję.” 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 85 do protokołu. 

 

Za (16) 

Agnieszka Adamczuk, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, Andrzej Kondrat, 

Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Piotr 

Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, 

Małgorzata Soboń, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (1) 

Konrad Dziuba 

Wstrzymuje się (3) 

Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Dariusz Śliwiński 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada 16 głosami za, przy 

1 głosie przeciwnym i 3 głosach wstrzymujących się, podjęła uchwałę 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej budowy chodnika dla pieszych 

przy drodze powiatowej nr 3226L relacji: Sitaniec – dr. woj. 843 

w miejscowości Łapiguz.  

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 86 do protokołu.  

 

v) 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Powiatowego 

Ośrodka Wsparcia w Krasnobrodzie /zał. nr 87/ wszyscy radni otrzymali 

w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był wypracowany 

na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 5 września 2024 roku. 
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Dokumentacja dotycząca skargi stanowi zał. nr 88. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Jerzy Sobczuk 

„Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo. Po przeanalizowaniu skargi, aby 

nie powtarzać tego, co jest napisane w uzasadnieniu uchwały na Panią Dyrektor, 

komisja stwierdziła, że jest ona niezasadna. Kluczowym elementem tej sprawy, 

żeby się nie rozwodzić, jest fakt, że Pan XY, a więc osoba, która bierze udział 

w tej skardze nie jest ubezwłasnowolniona, a tym samym posiada pełną zdolność 

do podejmowania decyzji i wyrażania swojej woli. Zgodnie z obowiązującym 

prawem, każda osoba pełnoletnia, która nie jest ubezwłasnowolniona, ma prawo 

samodzielnie podejmować decyzje dotyczące swojego życia i zdrowia. Dyrektor 

nie jest zobowiązany ani uprawniony do podejmowania działań w imieniu takiej 

osoby bez jej wyraźnej zgody. Skoro osoba ta nie jest uwłasnowolniona, posiada 

pełne prawa obywatelskie, a więc decyzje podejmowane przez nią osobiście 

muszą być respektowane. Warto podkreślić, że Pani Dyrektor działała zgodnie 

z prawem, nie naruszając autonomii swojego podopiecznego. Wszelkie działania, 

które podejmuje, muszą uwzględniać prawa i wolności osoby, która nie jest 

pozbawiona zdolności do czynności prawnych. Dziękuję za uwagę i proszę 

o przyjęcie projektu tej uchwały.”  

 

Dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 89  do protokołu. 

 

ZA (19) 

Agnieszka Adamczuk, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, Andrzej Kondrat, 

Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek Masłowski, Andrzej 

Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof Rusztyn, Antoni Skura, 

Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, Dariusz Śliwiński, Jarosław 

Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (1) 

Konrad Dziuba 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

 

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada 19 głosami za, przy 

1 głosie wstrzymującym się, podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Powiatowego Ośrodka Wsparcia w Krasnobrodzie.   
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Podjęta uchwała stanowi zał. nr  90 do protokołu.  

w) 

 

Projekt uchwały sprawie podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Prudnickiemu na usuwanie szkód na drogach 

powiatowych powstałych w wyniku powodzi (zał. nr 91), radni otrzymali 

w wersji elektronicznej na stronie eSesja. Projekt uchwały był przedmiotem 

dyskusji na Komisji Budżetu i Rozwoju Powiatu oraz Komisji Rewizyjnej 

i uzyskał pozytywną opinię komisji. 

 

W dyskusji głos zabrali: 

 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo Radni. Bardzo gorąco proszę o poparcie tej uchwały udzielenia 

powiatowi prudnickiemu w wysokości 100 tys. zł pomocy na usuwanie skutków 

powodzi. Wyjaśnię Państwu, dlaczego powiat prudnicki, a nie inne. Powiat 

prudnicki jest małym powiatem rolniczym, a więc tam ta pomoc jest naprawdę 

niezmiernie potrzebna. Od razu mówię, że ani ja, ani zarząd nie mieliśmy żadnych 

kontaktów z tymi powiatami, które ucierpiały w wyniku powodzi. I Związek 

Powiatów Polskich prosił samorządy powiatowe, żeby udzielały takiej pomocy 

jednostkom samorządu terytorialnego, czyli powiatom. Z naszego terenu już 

powiat hrubieszowski udzielił też takiej pomocy w wysokości 100 tys. zł. Powiat 

poznański, no to jest duży, bardzo duży powiat udzielił 300 tys. zł. Pozostałe 

powiaty też udzielają. My taką informację, jeżeli Państwo Radni przegłosują, 

przekazujemy do Zarządu Związku Powiatów Polskich, żeby po prostu zarząd 

wiedział, które powiaty otrzymały, bo są też zapytania, któremu powiatowi 

udzielić takiej pomocy. Dziękujemy bardzo za ten dar serca. W pierwszym 

odruchu za tą pomoc, która poszła do powodzian. W tej chwili jest prośba 

wszystkich. Nie wozimy żadnych darów, tylko jest forma zbierania środków 

finansowych, żeby i samorządom i ludziom pomóc. W naszym przypadku 

zwróciliśmy się do Caritasu Zamojsko-Lubaczowskiego o współpracę. Zostało 

utworzone konto, na które należy wpłacać, jeżeli oczywiście kto tylko chce, 

środki finansowe. Informacja jest podana na stronie Powiatu Zamojskiego. 

Przesłałem taką informację, prośbę do wszystkich samorządów gminnych 

z prośbą, żeby ta informacja rozeszła się. I ta pomoc będzie już przekazywana 

bezpośrednio i tym mieszkańcom, którzy tej pomocy potrzebują, którzy utracili 

swój majątek w powodzi, ale również i samorządom. Dziękuję bardzo.”  

 

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni 

Państwo. Wszyscy chcemy nieść pomoc tym osobom, które zostały właśnie 

poszkodowane w wyniku tych zdarzeń. Ja bardzo serdecznie popieram tę 

inicjatywę. I uważam podobnie jak Pan Starosta, że forma finansowa wsparcia 
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samorządu będzie najlepszą i najlepiej docierającą formą pomocy. Wszyscy 

mamy taką konieczność jakiegoś poczucia empatii i jakiejś solidarności z tymi 

osobami poszkodowanymi. Wszyscy obserwujemy tą zbiórkę różnych 

materiałów. Gmina Zamość też jako na początku, kiedy tylko ta akcja się zaczęła, 

proponowała żeby wpłacać na konta poszczególnych samorządów. Tam myśmy 

akurat w gminie Zamość były to Głuchołazy, Kłodzko i Lądek. Tak, moim 

zdaniem też pieniądze są najlepszą formą pomocy i uważam, że trzeba tą uchwałę 

jak najszybciej poprzeć. Myślę, że nikt nie jest innego zdania. Dziękuję.”  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący wniósł o podjęcie uchwały. 

 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. Wynik głosowania imiennego stanowi 

załącznik nr 92 do protokołu. 

 

ZA (20) 

Agnieszka Adamczuk, Konrad Dziuba, Stanisław Grześko, Ala Kołodziejczyk, 

Andrzej Kondrat, Sławomir Kugiel, Maria Loc-Oczkoś, Jerzy Marucha, Jacek 

Masłowski, Andrzej Mazurkiewicz, Hanna Michel, Piotr Palikot, Krzysztof 

Rusztyn, Antoni Skura, Jerzy Sobczuk, Jacek Sobczyński, Małgorzata Soboń, 

Dariusz Śliwiński, Jarosław Śliwiński, Piotr Zawiślak 

 

Przeciw (0) 

Wstrzymuje się (0) 

Brak głosu (0) 

Nieobecni (3) 

Aleksandra Martyna, Janusz Nawój, Jan Słomiany 

  

Przewodniczący rady Antoni Skura stwierdził, że rada jednomyślnie, 

20 głosami, podjęła uchwałę w sprawie  podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Prudnickiemu na usuwanie szkód 

na drogach powiatowych powstałych w wyniku powodzi.  

 

Podjęta uchwała stanowi zał. nr 93 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu Antoni Skura „Dziękuję Państwu 

bardzo za to głosowanie. Ja też się przychylam do tego, co tutaj mówił 

Pan Starosta i Pan Konrad. Myślę, że tam na miejscu samorząd będzie najlepiej 

wiedział, jak te środki wykorzystać, gdzie je przeznaczyć, gdzie są najbardziej 

potrzebne.” 
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Ad 8. 

 

Sprawozdanie Starosty Zamojskiego z pracy Zarządu Powiatu między 

sesjami (zał. nr 94) radni otrzymali w wersji elektronicznej na stronie eSesja.     

   

Dyskusji nie było. 

 

Ad 9. 

 

W ramach interpelacji, zapytań, wniosków i oświadczeń radnych głos zabrali: 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

Radny Konrad Dziuba „Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni 

Państwo. Korzystając z tej okazji chciałbym właśnie podzielić się z Państwem 

informacjami, które zbieram jako uczestnik zebrań wiejskich. Interpelacja brzmi 

następująco. Pan Antoni Skura, Przewodniczący Rady Powiatu w Zamościu. 

Szanowny Panie Przewodniczący, proszę o przekazanie poniższych interpelacji 

Zarządowi Powiatu. We wrześniu 2024 roku na terenie gminy Zamość odbywają 

się zebrania wiejskie, w których uczestniczę jako pracownik Urzędu Gminy 

Zamość oraz radny Rady Powiatu. W trakcie zebrań zgłaszane są różne wnioski 

i postulaty, których adresatem jest Starostwo Powiatowe w Zamościu. Poniżej 

przedstawię wnioski, które padały na zebraniach. Po pierwsze Mokre, zebranie 

z 15 września 2024 roku. Podczas zebrania mieszkańcy wnioskowali o budowę 

chodnika wzdłuż drogi powiatowej 3248L, do miejscowości Żdanów. 

Do skrzyżowania z drogą powiatową nr 3249L od miejscowości Zdanów 

oraz budowanie chodnika w ciągu drogi nr 3249L, od Szkoły Podstawowej 

w Mokre do miejscowości Hubale. W obu przypadkach podkreślano konieczność 

podniesienia bezpieczeństwa pieszych uczestników ruchu drogowego. Padł też 

wniosek o ograniczenie ruchu pojazdów. Padł w Mokrem też wniosek 

o rozgraniczenie ruchu pojazdów o dużej masie na terenie zabudowanym właśnie 

na tej drodze 3249L. W Hubalach, mieszkańcy Hubal, 16 września na zebraniu, 

również zgłosili wniosek odnośnie budowy chodnika w ciągu drogi 3249L, 

od Szkoły Podstawowej w Mokre do miejscowości Hubale. jeżeli chodzi 

o Łapiguz, popieram w całości petycję jaką mieszkańcy złożyli w sprawie 

budowy chodnika przy drodze powiatowej nr 3226L. Chodnik w ciągu tej drogi 

w sposób znaczący poprawiłby bezpieczeństwo pieszych. Uważam za zasadne 

ujęcie powyższych zadań w budżecie powiatu. Pozyskałem też informacje 

o innych wnioskach padających na zebraniach wiejskich, które dotyczą 

kompetencji powiatu. Po zapoznaniu się z protokołami z zebrań, będę się starał 

przekazać je w formie zbiorowej. Na wniosek Pani Sołtys Sołectwa Sitaniec, 

proszę też o urządzenie przejścia dla pieszych w tejże miejscowości na drodze 

powiatowej nr 3226L w pobliżu skrzyżowania z drogą gminną 112223L. 
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Aktualny brak takiego przejścia powoduje niebezpieczeństwo dla uczestników 

ruchu drogowego. Dziękuję.” 

Radny Jerzy Sobczuk „Panie Przewodniczący, ja również mam interpelację, 

o której to właśnie mówił kolega Dziuba, że wnoszę o budowę chodnika 

w miejscowości Żdanów Mokre, przy drodze powiatowej. Tu nie znam numeru. 

Wnoszę o uwzględnienie w projekcie budżetu Powiatu Zamojskiego na rok 2025, 

środków na budowę chodnika. Dziękuję.” 

Starosta Zamojski Stanisław Grześko „Panie Przewodniczący, Szanowni 

Państwo. Ja nie będę zgłaszał interpelacji takich na budowę chodnika, bo wiem, 

że to trzeba robić, ale jak Państwo wiecie, no środki zewnętrzne, które są 

do pozyskania, to są środki na budowę dróg. I w pierwszej kolejności robimy 

wszystko, żeby pozyskać te środki. Był program 100 mln zł na właśnie 

bezpieczeństwo w ruchu drogowym na chodnikach, ale ten program nie wszedł, 

tych środków nie ma, ale to nie znaczy, że nie będziemy budować chodników, 

czy poszerzonych tych poboczy. Będziemy. Ja tylko chciałem Państwu taką 

ogólną informację przedstawić, bo za chwilę po sesji będziemy obradować 

z Zarządem Powiatu, że tereny naprzeciw szkoły w Szczebrzeszynie, ta dawna 

szkoła zawodowa będzie przekazana na zespół szpitalny w Szczebrzeszynie 

w celu polepszenia no bazy takiej materialnej można powiedzieć, ale w celu 

również złożenia wniosku na opiekę długoterminową. I jeżeli będzie ten wniosek 

pozytywnie zaopiniowany właśnie na tym terenie, na ośrodku w tym budynku 

dawnym interwencji kryzysowej, tam byłoby to realizowana, ta opieka 

długoterminowa jako oddział szpitalny. Dziękuję bardzo.”  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

Plik interpelacji zgłoszonych podczas sesji stanowi zał. nr 95 do protokołu. 

 

Ad 10. 

W ramach spraw różnych zgłoszeń do dyskusji nie było. 

Pismo Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej w sprawie Rządowego 

programu rozwoju północno-wschodnich obszarów przygranicznych na lata 

2024-2030 stanowi zał. nr 96 do protokołu. 

 

Ad 11. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia, Przewodniczący Rady 

Powiatu w Zamościu Antoni Skura zamknął obrady IV sesji Rady Powiatu VII 

kadencji w Zamościu.  

 

Przewodniczący Rady 

      Antoni Skura 


